
Møde i Skolebestyrelsen Mødetidspunkt: mandag, den 25. marts 2022  
kl. 19.00- 21.30.  
 

Deltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Lotte Gyldenvang, Johanne 
Grøndahl Glavind, Sine Askov Møller, Sidsel Svendsen, 
Louise Borgholm, Mads Spanggaard, Anne-Marie 
Andersen, Christian Schønning Hansen, Martin 
Schaumann, Mikael Bønding, Laila Christensen, Jeppe 
Fly-Kristensen, Johanne Søndergaard, Zagros Khalil 
 

Mødeleder: Lotte 

Afbud:  Charlotte 

Referent: Mikael Bønding 
 

Sted: Personalerum NES 
 

 

Dagsorden  Bemærkninger & referat 

 

1 
Formalia 

19:00  
- 

19:10 

Godkendelse, v. formanden 

 Dagsorden 

 Referat af mødet den 23. februar 

 Underskrift referat  
 

Sagsfremstilling 
 
Konklusion 
Referat godkendt 
 

Tema- og debatpunkter (ca. 19.10 – 21.00) 

2 
19:10  

- 
19:20 

Nyt fra Elevråd 
 

Sagsfremstilling: 
Anderledes valg – elever der har lyst det 
væsentligste.  
Tilmeldt valguge: Kredsvalg. Hvor mange 
skal der være pr. årgang/afdeling. 
På den er det måske ikke alle klasser der er 
repræsenteret. 
Elevråd og ledelse taler sammen om 
hvordan – og hvornår praksis måske skal 
ændres. 
Kan repræsentanter komme rundt i 
klasserne og ”sælge” budskabet?. 
Dialog om hvordan man skaber en god 
kultur i klasserne / på skolen.  
Husk forældrene; Hvad forventer vi af jeres 
barn/ung? Vi følger op på næste møde. 
 
Sidste skoledag: Der må ikke drikkes alkohol 
på skolen – eller inden de kommer på 
skolen. Jeppe tager kontakt til forældrene 
for at præcisere reglerne. 
 

3 Økonomi (MAS) Sagsfremstilling: 



19:20 
- 

19:40 
 

Økonomistatus – Q1 

Særlige budgetudfordringer. 

 

MAS og YMBØ fremlægger. 
Dokument:  Særlige budgetudfordringer 
gennemgået. 
  
 
Konklusion: 
Bestyrelse og Ledelse fortsætter ud af 2 spor 
– politisk og internt med fælleden. 
Data skal sammenlignes på tværs af 
skolerne.  
 

4 
19.40 

- 
20:00 

Valg + dialogmøde (Sine) 
Opfølgning fra eftermiddagen 

Sagsfremstilling: 
Julie Lund valgt. 
Genvalg til Charlotte, Lotte og Johanne 
Mangler 2 supplanter mangler. Dem skal vi 
have hentet. 
 
 

 Pause  

5 
20:10 

- 
21:00 

 

Fusion  Afd E – tema  (JFK) 
Status 
Opmærksomhedspunkter 
Proces – særlige datoer 
Dilemmaer…  

Status:  
2 møder om byggeprocessen har været afholdt. 
Låsby og NES har været med. 
Der skal søges yderligere 1,6 mill.  
Byrådet behandler først ansøgningen 23/5, så 
processen bliver udskudt.  
Sine tager kontakt til Nana 
Projektleder( Byggesagsafdelingen  ) for at høre 
om bestyrelsen kan støtte ansøgningen. 
 

Orienteringspunkter (21:00 – 21.30) 
 

6 
21:00 

… 

Nyt fra ledelsen 
 

Jeppe: 
Fransk undervisning har gode muligheder 
for at blive etableret. Undersøgelse viser 
stor interesse. ( 5. årgang ) 
Der kigges på hvordan medarbejderne evt. 
kan medvirke til skolefesten. Tages med som 
punkt på et af de kommende 
bestyrelsesmøder. Dialog med festudvalget. 
 

7 Evt.  Ry og Hørning bliver i første omgang skoler 
for Ukrainske børn. 

8  Stine: Obs på overordnede 
beslutningskompetencer for den nye 
bestyrelse. Kunne vi evt. klare os med 
færre møder?  
 
 
 

 



 

 
 


